
Hermannin
diakoniatalon varustamo

Varustamo on kaikille avoin kohtaamispaikka! 
Saat keskusteluapua, jos elämäntilanteesi on

• asunnottomuus
• paperittomuus
• päihde- ja muu riippuvuusongelma
• vankeus ja muu rikosseuraamus



Saada  
lahjoitusvaatteita

Käyttää kuntosalia Pestä pyykkiäKäydä suihkussa

Cafe Hermannin aikana on mahdollisuus

Mahdollisuus tavata  
työntekijä päivystyksessä.

Mahdollisuus  
käyttää tietokonetta

Maanantai avoinna  
kello 9.00–13.00

Kello 9.15–9.30
Hartaus

Kello 9.30–11.00
Päivystys

Kello 9.30–13.00
Cafe, Kuntosali 
Suihku ja pesula  
käytössä

Kello 11.00–13.00 
Lounas

Tiistai avoinna  
kello 9.00–13.00

Kello 9.15–9.30
Hartaus

Kello 9.30–11.00
Päivystys

Kello 9.30–13.00
Cafe, Kuntosali,  
Suihku ja pesula  
käytössä

Kello 11.00–13.00 
Lounas

Keskiviikko avoinna  
kello 9.00–13.00

Kello 9.15–9.30
Hartaus

Kello 9.30–11.00
Päivystys

Kello 9.30–13.00
Cafe, Kuntosali 
Suihku ja pesula  
käytössä

Kello 11.00–13.00
Lounas

Kello 13.00–14.00
Raamattupiiri 
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Kahvi tai tee

Leipä

Puuro

Cafe Hermannin aamiainen

0,50 €

0,20 €

0,20 €

Ateria sisältää lämpimän ruuan,  
leivän, juoman ja kahvin

3 €

Cafe Hermannin lounas

Torstai avoinna  
kello 9.00–13.00

Kello 9.15–9.30
Hartaus

Kello 9.30–11.00
Päivystys

Kello 9.30–13.00
Cafe, Kuntosali 
Suihku ja pesula  
käytössä

Kello 11.00–13.00
Lounas

LauantaiPerjantai Sunnuntai avoinna  
kello 9.30-11.00

Kello 10.00
Pullakirkko ja  
kirkkokahvit

Suljettu
Suljettu
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Hermannin Diakoniatalon Varustamo
Hämeentie 73, 00550 Helsinki

Toimisto vastaa maanantaista torstaihin  
kello 9.00-12.00  p. 09 2340 2571

Suntio p. 09 2340 2572 

varustamo-hermanni.helsinki@evl.fi

 helsinginseurakunnat.fi/artikkelit/hermannindiakoniatalo
Facebook-square Facebook: facebook.com/hermannindiakoniatalo
instagram Instagram: @hermannindiakoniatalo
Pullakirkon plokikirja: hermannindiakoniatalo.com

M

6 8

Hämeentie

Hämeentie

Sörnäinen

Sturenkatu

Mäkelänkatu Mäkelänkatu
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uuskatu

Hauhon puisto

Pysäkki
Hauhon puisto
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